
Zápis z výroční členské schůze  TJ Stonožka Březina z.s.

Datum: 21.2.2025 od 18:30 hod.
Místo konání: Restaurace Pod Hrady na Olšině
Svolal: Výkonný výbor TJ
Přítomno: 26 členů a 2 hosté

Program:
1. Zahájení, pověření zápisem
2. Seznámení s jednacím řádem
3. Volba návrhové komise
4. Zpráva o činnosti
5. Zpráva pokladní
6  Zpráva revizní
7  Diskuze
8. Volby vedení spolku
9. Usnesení a závěr
10. Občerstvení

Schůzi zahájil Aleš Mužák, zápisem pověřil Janu Flanderkovou, přítomné seznámil s jednacím 
řádem. Ten byl jednomyslně schválen.
Představil složení návrhové komise- Alena Süsserová- předsedkyně, Hana Marková, Alexandra 
Zezulová. Komise byla jednomyslně schválena.
Zprávu o činnosti přednesla Zdenka Horáčková. Informovala v ní o stavu členské základny- k 
31.12.2024 měla TJ 57 členů (3 své členství ukončili). Poděkovala všem, kdo nás podporují, 
především Obci Březina, Janu Süsserovi, Jiřímu Zakouřilovi a ostatním drobným živnostníkům. V 
další části zprávy připomněla akce, které se v roce 2024 podařilo uskutečnit. Bylo jich 11 z 
plánovaných 13. Na dvou akcích (Velikonoční pochod a Pouť) se připomínalo výročí 110. let 
tělovýchovy ve Březině. 
Zprávu pokladní přednesla Jaroslava Petrboková Richtrová. Shrnula v ní příjmy a výdaje spolku. 
Výsledek hospodaření za loňský rok byl kladný +15.545 Kč, s celkovým zůstatkem ke dni 
31.12.2024 -159.238,- Kč .
Se zprávou revizní vystoupila Kateřina Horáčková. Komise kontrolovala hospodaření spolku a 
plnění usnesení minulé výroční členské schůze. V účetnictví nebyly shledány žádné nedostatky. 
Usnesení se podařilo naplnit s výjimkou seniorské vycházky- ta se nepodařila uskutečnit.
Diskuze:
Jaromír Pospíšil s politováním konstatoval, že je škoda, že při Pochodu Přes tři vrcholy se účastníci 
nesešli na závěrečném posezení. Spousta lidí nedošlo na Olšinu, jak bývalo zvykem. 
Zdenka Horáčková přečetla zdravici a přání od starostky obce, která se pro nemoc omluvila.
Alena Süsserová vznesla dotaz na pořádání Velikonočního pochodu v neděli. Karel Horáček ml., 
jako pořadatel, vysvětlil důvod, ale jestliže se tento termín neosvědčí, vrátíme se k pátečnímu dni.
Aleš Mužák upozornil na akce v Kalendáři, které nemají organizátory a vyzval přítomné, zda by se 
někdo nechtěl přípravy ujmout.
Karel Horáček st. by byl rád, kdyby se nedělaly změny termínů u Velikonočního pochodu. Dále 
Karel představil svoji práci, jak zpracoval fotografie z akcí spolku do alb. Vzniklo tak 27 souborů 
fotografií, kde jsou zachyceny roky 1994- 2024, přičemž ty z r. 1994- 2010 byla jeho soukromá 
alba, která věnoval TJ. V další části příspěvku připomněl, že si v letošním roce připomeneme 80. let
od konce 2. světové války a 800. let od založení obce Březiny. K této příležitosti navrhl ustanovit 
Čestným členem TJ p. Vítězslava Holase in memoriam (dlouholetý člen a předseda). Zároveň 
navrhl členské schůzi, požádat obec Březinu o udělení čestného občanství manželům Marii a 
Vítězslavu Holasovi za jejich statečnost v odboji proti fašismu za 2. sv. války. Rodina Holasových s
jeho návrhem souhlasí.



Zdenka Horáčková požádala členy, aby si aktualizovali kontakty.
Aleš Mužák připomněl placení příspěvků.
Hlasování o udělení čestného členství v TJ pro p. Vítězslava Holase in memoriam- jednomyslně 
schváleno.
Výkonný výbor požádal o prodloužení volebního mandátu pro výkonný výbor ve složení Zdenka 
Horáčková, Jaroslava Petrboková Richtrová, Eva Mužáková, Aleš Mužák, Jana Flanderková a pro 
revizní komisi ve složení Kateřina Horáčková, Jana Vaníčková, Radoslav Drázský. Mandát byl 
jednomyslně prodloužen.
Usnesení z výroční členské schůze přečetla Alena Süsserová. Bylo jednomyslně schváleno.
Tímto byla schůze ukončena. Následovalo občerstvení a volná zábava, při které bylo možno si 
prohlédnout fotografie, které uspořádal Karel Horáček st..

Zapsala: Jana Flanderková

 


